
Referat fra Styremøte 5.mai 2014 Lille Oust Vel 

Møtet ble avholdt 5. mai hos formannen kl 2000. 

1. Referatet fra forrige styremøte ble gjennomgått. De foreslåtte endringer ble delvis 

tatt til følge.  

2. Det ble vedtatt i inneværende styremøtet at de gamle protokollene skal digitaliseres 

for Vellets regning og at Jan Ivarsen tilbys papirkopi mot selvkost. 

3. Eksklusjonsparagraf ble gjennomgått. Luisa og Anne-Gro fortsetter arbeidet med det 

man ble enige om.  

4. Vedtektene har behov for modernisering. Dette blir neste sesongs styre-arbeide å 

komme frem til utkast for generalforsamlingen i 2015. Dette opplyses på 

GF/Årsmøtet 

5. Scheens brygge er nå reparert etter havariet. Regning kommer fra BYGGDYKK som 

utførte arbeidene.  

6. Brokarrene på dampskipsbrygga er fortsatt ikke satt i stand. Ansvarlig Helge Mørk er 

kontaktet. Terje Torp tilsendes et oppsigelses brev av tidligere avtale og arbeidet 

settes ut til Morten Kovdal /Byggdykk.  

7. En del personer til diverse verv ble lagt frem og godtatt som styrets forslag til 

generalforsamlingen. Til LOV’s representant i styret i Øyvellenes Brygge sameie er 

foreslått Carlo Thomsen, til nytt styremedlem LOV er foreslått Magne Jåtog, og som 

nytt fondsstyremedlem Einar R. Lie. Alle har sagt seg villig. 

8. Årsmøte med Middag er bestilt på OCC og avislevering som i fjord. 

9. Følgende møter ble videre vedtatt: Styremøter 26. mai kl 2000 og 16. juni kl2000 

10. Inspeksjon av veier/brygger ble avtalt med fremmøte Scheens brygge kl 1700 

onsdag14.5. 

11. Opplysninger med purring kontingent: OCC ønsker at hvert enkelt medlem oppgir ved 

avislevering: ” Avis, øy, navn og tid ombestilling ”. Dette for at de skal klare å levere 

når avismerkingen har uteblitt. Adresse ”ferge@OCC.no 

 

Oslo 8.mai 2014. 

 

Claus Danckert Krohn, Formann 

 

  


